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PROTOKÓŁ NR XX/16
z  obrad  XX  zwyczajnej  Sesji  Rady  Miasta  Grajewo,  która  odbyła  się  w  dniu
30 marca 2016 roku,  w sali  konferencyjnej  Urzędu Miasta  Grajewo pod przewodnictwem pani
Haliny Muryjas-Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo.

Stan liczbowy radnych – 21

Radnych obecnych na Sesji – 20

Sesję rozpoczęto o godz. 15.30

Sesję zakończono o godz. 20.10

Sesja nagrywana w wersji audio-video

Radni obecni na Sesji RM:
1. Babul Tomasz
2. Boć Edward
3. Cebeliński Tomasz
4. Chełmińska Scholastyka
5. Chiliński Ryszard
6. Chrzanowska-Karwowska Aneta
7. Dembiński Wiesław
8. Fadrowski Zbigniew
9. Fidura Jerzy
10. Formejster Wojciech
11. Grabowska Wioleta
12. Maleszewski Wojciech
13. Mścichowski Andrzej
14. Muryjas-Rząsa Halina
15. Niewiarowski Andrzej
16. Paszkowski Tomasz
17. Podlaski Kazimierz
18. Purwin Daniel
19. Stefańska Monika
20. Stuchła Marcin
Radni nieobecni na Sesji RM:
1. Opara Anna
/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/
W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z Listą obecności, która stanowi  Załącznik nr 2
do Protokołu.
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XX Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Zapytania i interpelacje radnych.
4. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  międzysesyjnej  oraz  informacje

z realizacji uchwał.
5. Informacja o stanie bezpieczeństwa w mieście za rok 2015 w zakresie:

a) ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych,
b) porządku i bezpieczeństwa publicznego,
c) stanu oświetlenia miasta,
d) bezpieczeństwa ciepłowniczego miasta.

6. Informacja Młodzieżowej Rady Miasta Grajewo z przebiegu imprezy „Grajewo Game
Festival 2016”.
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7. Analiza gospodarowania odpadami komunalnymi za 2015 rok.
8. Informacja na temat realizacji polityki mieszkaniowej miasta w oparciu o dane za 2015

r.
9. Realizacja  zadań  z  zakresu  wspierania  rodziny  i  systemu  pieczy  zastępczej  –

sprawozdanie za 2015 r.
10. Koncepcja zieleni miejskiej.
11. Koncepcja działań miasta w świetle nowej perspektywy finansowej Unii Europejskiej na

lata 2014 – 2020.
12. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  i  najmu  z
dotychczasowymi  dzierżawcami  i  najemcami  mającymi  umowy zawarte  na  czas
oznaczony do 3 lat;

b) zmieniająca  uchwałę  w sprawie  nadania  Statutu  Miejskiemu Ośrodkowi  Pomocy
Społecznej;

c) przyjęcia  "Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobieganiu
bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2016 roku";

d) zwolnienia  z  obowiązku dokonania wpłaty do budżetu  i  środków obrotowych za
2015  rok  samorządowego  zakładu  budżetowego  –  Zakładu  Wodociągów  i
Kanalizacji w Grajewie;

e) udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu;
f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2027;
g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.

13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.
14. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 
15. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Miasta.
16. Wolne wnioski i informacje.
17. Zamknięcie XX Sesji Rady Miasta.

ad 1
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Dokonała otwarcia XX zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram
XX zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że na 21
radnych  w  obradach  aktualnie  bierze  udział  20  radnych,  co  stanowi  kworum  i  wystarczy
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

ad 2
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Przedstawiła porządek obrad XX zwyczajnej  Sesji  Rady Miasta,  który stanowi  Załącznik nr 3
do  Protokołu.  Zapytała,  czy  będą  do  niego  jakieś  uwagi  bądź  wnioski.  Wobec  ich  braku
stwierdziła, że porządek obrad będzie realizowany w przedstawionej wersji. 

ad 3
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”. Przedstawiła wykaz interpelacji i
wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym /Załącznik nr 4 do Protokołu/.
Pani  Monika  Stefańska  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia
i Rodziny
Zadała Burmistrzowi następujące pytania:

 Jaka jest liczba dzieci, które nie dostały się do grajewskich przedszkoli? 
 Co miasto zamierza zrobić z tym problemem?
 Czy została dokonana analiza w zakresie zapotrzebowania na miejsca w przedszkolach?
 Jak przebiegał proces rekrutacji i jakie były kryteria przyjęć? 
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 Co wynikło z kontroli NIK w grajewskich przedszkolach? Jak przebiega dostosowywanie
oddziałów przedszkolnych w szkołach?

 Czy w grajewskich szkołach funkcjonuje e-dziennik?
Pan Tomasz Babul – Radny Miasta
Zapytał o studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego dla terenu tzw. Alternatyw.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Zapytał, jak przedstawia się promocja i sprzedaż działek w grajewskiej podstrefie SSSE.
Pan Jerzy Fidura – Radny Miasta
Zadał Burmistrzowi następujące pytania:

 Na jakim etapie jest wykup nieruchomości nr 2020 położonej przy ul. Wojska Polskiego
i Spokojnej?

 W związku z tym, że w tym roku ważność traci projekt, zapytał, na jakim etapie są prace
związane z remontem Klubu Hades.

Zwrócił się z prośbą o ogłoszenie przetargu na przeprojektowanie obecnego projektu na remont ul.
Spokojnej.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
W związku z obecnością na sali obrad rodziców, których dzieci nie dostały się do przedszkola,
odpowiedział  na  pytanie  zadane  przez  Panią  Monikę  Stefańską,  a  dotyczące  przedmiotowego
tematu.  Powiedział,  że  jego  koncepcją  jest  zapewnienie  miejsc  wszystkim  dzieciom
w przedszkolach. Problem jest z przyjęciem dzieci trzyletnich i będziemy proponować rodzicom
tych dzieci inne rozwiązania. Zaprosił na spotkanie w tej  sprawie ,które odbędzie się w dniu 1
kwietnia o godz. 17.00 w sali konferencyjnej. W tym roku złożone zostały 302 wnioski o przyjęcie
do  przedszkoli  –
z tego 237 to były wnioski, które nie powtarzały się (niektórzy rodzice składali wnioski do kilku
przedszkoli).  Z  237  chętnych  przyjęto  180  dzieci.  Nie  przyjęto  jednego  pięciolatka,
12 czterolatków, 36 trzylatków, 8 dzieci poniżej 3 lat. Zaznaczył, że będzie proponował wszystkim
tym rodzicom rozwiązania.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
W związku z brakiem innych zgłoszeń stwierdziła, że odpowiedzi zostaną udzielone w punkcie 13.
lub wcześniej, przy okazji omawiania spraw merytorycznie związanych z poruszonymi w pytaniach
tematami.

ad 4
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania
z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym.  Poinformowała,  że  w  dyspozycji  państwa  Radnych
są  informacje  na  temat  realizacji  uchwał  Rady Miasta  Grajewo,  które  zostały  podjęte  podczas
XVI i XVII Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie mija się z celem /Informacje stanowią
Załącznik nr 5 do Protokołu/.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta
oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania
miasta  Grajewo  na  zewnątrz.  Przedstawił  również  sprawozdanie  z  podpisanych  Zarządzeń
Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej  zwyczajnej sesji  Rady
Miasta, tj. od dnia 24 lutego 2016 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr
6 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta z
działalności  międzysesyjnej  oraz informacji  z  realizacji  uchwał podjętych na  XVI i  XVII Sesji
Rady Miasta – w drodze głosowania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta
z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym,
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tj. od dnia 24 lutego 2016 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał
podjętych na XVI i XVII Sesji Rady Miasta.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności
międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia 24 lutego
2016 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał podjętych na XVI i XVII Sesji
Rady Miasta – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących. Podziękowała Panu Burmistrzowi
za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania.
Następnie  zarządziła  przerwę w obradach od godz.  16.35.  Wznowienie  XX Sesji  Rady Miasta
nastąpiło o godz. 16.45.

ad 5
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący informacji o stanie bezpieczeństwa w mieście za rok 2015 w zakresie:
a) ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych;
b) porządku i bezpieczeństwa publicznego;
c) stanu oświetlenia miasta;
d) bezpieczeństwa ciepłowniczego miasta.

ad 5a
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Powitała  pierwszego  sprawozdawcę  w/w tematu  –  Pana  Andrzeja  Jabłońskiego  –  Komendanta
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej.
Pan Andrzej Jabłoński – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie
Przedstawił informację z zakresu działania Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w
Grajewie  /Informacja  stanowi  Załącznik  nr  7  do  Protokołu/ –  temat  obudował  szerokim
kontekstem merytorycznym.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Podziękowała panu Komendantowi za przedstawione informacje.

ad 5b
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Oddała głos Panu Markowi Sienkiewiczowi – Komendantowi Powiatowemu Policji w Grajewie.
Pan Marek Sienkiewicz – Komendant Powiatowy Policji w Grajewie
Przedstawił informację z zakresu działania Komendy Powiatowej Policji w Grajewie /Informacja
stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/ – temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Podziękowała  panu  Komendantowi  za  przedstawione  informacje.  Poinformowała,  że  jesteśmy
również w posiadaniu informacji Prokuratora Rejonowego w Grajewie, która stanowi Załącznik nr
9 do Protokołu. Niestety ,Pana Prokuratora nie ma dziś w sali obrad.

ad 5c
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący informacji  na  temat  stanu oświetlenia  miasta  /Informacja  stanowi
Załącznik nr 10 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi
bądź wnioski.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział,  że  dziś  wraz  z  Naczelnikiem  WGK  odbył  spotkanie  z  przedstawicielem  firmy
„MegaLight”,  który zaproponował  nową technologię  oświetlenia  miasta.  Do testów oświetlenia
ledowego został wytypowany park przy ul. Wojska Polskiego oraz dwa przejścia dla pieszych.
Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik WGK
Omówił stan oświetlenia w mieście – temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym.
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec  braku  zgłoszeń  do  dyskusji,  zarządziła  głosowanie  nad  przyjęciem  przedmiotowej
informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat stanu
oświetlenia miasta.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat stanu oświetlenia miasta –
przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących.

ad 5d
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  informacji  na  temat  bezpieczeństwa  ciepłowniczego  miasta
/Informacja stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału
będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat
bezpieczeństwa ciepłowniczego miasta.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  informację  na  temat  bezpieczeństwa
ciepłowniczego miasta – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących.

ad 6
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący informacji Młodzieżowej Rady Miasta Grajewo z przebiegu imprezy
„Grajewo Game Festival 2016”.
Pan Mateusz Sarnacki – Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta
Dokonał  projekcji  filmu  –  sprawozdania  z  przebiegu  przedmiotowej  imprezy.  Podziękował
wszystkim, którzy pomogli i przyczynili się do organizacji turnieju.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Podziękowała za przedstawienie informacji.

ad 7
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  analizy  gospodarowania  odpadami  komunalnymi  za  2015  rok
/Informacja  stanowi  Załącznik  nr  12  do  Protokołu/.  Następnie  zwróciła  się  do
Przewodniczącego  obrad  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rady  Miasta  o
przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  29  marca  2016  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotowy dokument /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała,  czy  do  przedmiotowego  materiału  są  jakieś  uwagi  bądź  wnioski.  Wobec  ich  braku
zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat
gospodarowania odpadami komunalnymi za 2015 rok.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat gospodarowania odpadami
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komunalnymi za 2015 rok – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących.

ad 8
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat realizacji polityki mieszkaniowej miasta w oparciu
o dane za 2015 rok /Informacja stanowi Załącznik nr 14 do Protokołu/. Następnie zwróciła się
do  Przewodniczącego  obrad  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rady  Miasta  o
przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  29  marca  2016  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotowy dokument /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała,  czy  do  przedmiotowego  materiału  są  jakieś  uwagi  bądź  wnioski.  Wobec  ich  braku
zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat realizacji
polityki mieszkaniowej miasta w oparciu o dane za 2015 rok.
Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  informację  na  temat  realizacji  polityki
mieszkaniowej  miasta  w  oparciu  o  dane  za  2015  rok  –  przy  20  głosach  za,  0  przeciw
i 0 wstrzymujących.

ad 9
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący informacji  na temat  realizacji  zadań z zakresu wspierania rodziny i
systemu pieczy zastępczej – sprawozdanie za 2015 rok /Informacja stanowi Załącznik nr 15 do
Protokołu/.
Pani Teresa Kalinowska-Kakareko – Dyrektor MOPS
Pokrótce omówiła temat wspierania rodziny oraz system pieczy zastępczej. Odniosła się również do
programu 500+.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała,  czy  do  przedmiotowego  materiału  są  jakieś  uwagi  bądź  wnioski.  Wobec  ich  braku
zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat realizacji
zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej – sprawozdanie za 2015 rok.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat realizacji zadań z zakresu
wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej – sprawozdanie za 2015 rok – przy 20 głosach za, 0
przeciw i 0 wstrzymujących.

ad 10
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący koncepcji zieleni miejskiej  /Informacja stanowi Załącznik nr 16 do
Protokołu/.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Zapytał, czy PUK zatrudni fachowca do pielęgnacji zieleni miejskiej.
Pan Mirosław Mielczarek – Prezes PUK Sp. z o. o.
Powiedział, że na dziś w PUK zatrudnione są dwie osoby z wykształceniem średnim ogrodniczym.
Pan Andrzej Mścichowski – Radny Miasta
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Zapytał o trawniki przy ul. Grunwaldzkiej.

Pan Mirosław Mielczarek – Prezes PUK Sp. z o. o.
Powiedział, że będziemy czynić takie działania, aby mech na tych trawnikach zlikwidować.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział,  że  potrzeba  trochę  czasu,  by  trawniki  w  mieście  doprowadzić  do  dobrego  stanu.
Odniósł się również do problemu podcinki drzew oraz do przegonienia ptaków.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Zapytał, czy istnieje możliwość nasadzenia drzew na trawnikach, gdzie są parkowane auta.
Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik WGK
Powiedział, że są takie plany, jednak póki co będziemy domagać się od firmy odsiania trawy w
ramach gwarancji.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Zapytał  o  kwiaty,  które  są  corocznie  zasadzane  na  trawnikach  przy  głównym  skrzyżowaniu
w mieście. Zapytał, czy nie lepiej byłoby posadzić jakieś drzewka całoroczne.
Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik WGK
Odpowiedział, że miasto nie ma w tym zakresie dużej swobody, gdyż jest to teren, którym zarządza
GDDKiA. Miasto ma zgodę jedynie na sadzenie kwiatów.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat koncepcji
zieleni miejskiej.

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat koncepcji zieleni miejskiej –
przy 19 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących.

ad 11
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący koncepcji działań miasta w świetle nowej perspektywy finansowej Unii
Europejskiej na lata 2014 – 2020 /Informacja stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu/.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział,  że  przedmiotowa  informacja  zawiera  całość  obecnych  prac,  którymi  zajmuje  się
Referat Pozyskiwania Środków – temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat koncepcji
działań miasta w świetle nowej perspektywy finansowej Unii Europejskiej na lata 2014 –

2020.
Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat koncepcji działań miasta
w świetle nowej perspektywy finansowej Unii Europejskiej na lata 2014 – 2020 – przy 19 głosach
za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących.
Następnie  zarządziła  przerwę w obradach od godz.  18.15.  Wznowienie  XX Sesji  Rady Miasta
nastąpiło o godz. 18.35.

ad 12
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Dokonała otwarcia punktu 12. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał.
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ad 12a
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie
kolejnych  umów  dzierżawy i  najmu  z  dotychczasowymi  dzierżawcami  i  najemcami  mającymi
umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat.  Następnie zwróciła się do Przewodniczącego obrad
wtorkowego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej
sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  29  marca  2016  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  13  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała, czy do przedmiotowego projektu uchwały są jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku
zarządziła głosowanie nad jej podjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/165/16 w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat.
Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/165/16 w sprawie wyrażenia
zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  i  najmu  z  dotychczasowymi  dzierżawcami  i
najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat /Uchwała stanowi Załącznik nr
18 do Protokołu/, przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 12b
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały zmieniającej  uchwałę  w sprawie  nadania
Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej.  Następnie zwróciła się do Przewodniczącego
obrad  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rady  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w
przedmiotowej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  29  marca  2016  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  13  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała, czy do przedmiotowego projektu uchwały są jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku
zarządziła głosowanie nad jej podjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/166/16 zmieniającą
uchwałę w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej.

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/166/16 zmieniającą uchwałę w
sprawie nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej /Uchwała stanowi Załącznik
nr 19 do Protokołu/, przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 12c
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w
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2016 roku". Przypomniała, że poprzednia uchwała została uchylona przez Wojewodę Podlaskiego,
który stwierdził, że jest to prawo miejscowe i powinno być opublikowane w Dzienniku Urzędowym
Województwa  Podlaskiego.  Następnie  zwróciła  się  do  Przewodniczącego  obrad  wtorkowego
wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  29  marca  2016  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  13  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała, czy do przedmiotowego projektu uchwały są jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku
zarządziła głosowanie nad jej podjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/167/16 w sprawie
przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności

zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2016 roku".
Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada Miasta  jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr XX/167/16 w sprawie  przyjęcia
"Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobieganiu  bezdomności  zwierząt  na
terenie miasta Grajewo w 2016 roku" /Uchwała stanowi Załącznik nr 20 do Protokołu/, przy 18
głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.,

ad 12d
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  z  obowiązku
dokonania  wpłaty  do  budżetu  i  środków  obrotowych  za  2015  rok  samorządowego  zakładu
budżetowego  –  Zakładu  Wodociągów  i  Kanalizacji  w  Grajewie.  Następnie  zwróciła  się  do
Przewodniczącego  obrad  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rady  Miasta  o
przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  29  marca  2016  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  13  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała, czy do przedmiotowego projektu uchwały są jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku
zarządziła głosowanie nad jej podjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/168/16 w sprawie
zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu i środków obrotowych za 2015 rok
samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Grajewie.

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/168/16 w sprawie zwolnienia z
obowiązku  dokonania  wpłaty  do  budżetu  i  środków  obrotowych  za  2015  rok  samorządowego
zakładu  budżetowego  –  Zakładu  Wodociągów  i  Kanalizacji  w  Grajewie  /Uchwała  stanowi
Załącznik nr 21 do Protokołu/, przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 12e
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej  poddała projekt  uchwały w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej
przez  miasto  Grajewo  powiatowi  grajewskiemu.  Następnie  zwróciła  się  do  Przewodniczącego
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obrad  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rady  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w
przedmiotowej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  29  marca  2016  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  13  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała, czy do przedmiotowego projektu uchwały są jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku
zarządziła głosowanie nad jej podjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/169/16 w sprawie
udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu.

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/169/16 w sprawie udzielenia
pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu /Uchwała stanowi Załącznik
nr 22 do Protokołu/, przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Ad 12 f
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej miasta  Grajewo na lata  2016 – 2027.  Następnie zwróciła  się  do Przewodniczącego
obrad  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rady  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w
przedmiotowej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  29  marca  2016  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  13  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała, czy do przedmiotowego projektu uchwały są jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku
zarządziła głosowanie nad jej podjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/170/16 w sprawie
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2027.

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada Miasta  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr XX/170/16 w sprawie  zmian w
Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  miasta  Grajewo  na  lata  2016  –  2027  /Uchwała  stanowi
Załącznik nr 23 do Protokołu/, przy 18 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 12g
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo
na  2016  rok.  Następnie  zwróciła  się  do  Przewodniczącego  obrad  wtorkowego  wspólnego
posiedzenia Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  29  marca  2016  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  13  do
Protokołu/.
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała, czy do przedmiotowego projektu uchwały są jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku
zarządziła głosowanie nad jej podjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/171/16 w sprawie
zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada Miasta  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr XX/171/16 w sprawie  zmian w
budżecie miasta Grajewo na 2016 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 24 do Protokołu/, przy 18
głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 13
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  odpowiedzi  na  interpelacje,  zapytania  i  wnioski,  zgłoszone  przez
państwa Radnych w punkcie 3. Następnie zwróciła się do Burmistrza o udzielenie odpowiedzi na
pozostałe pytania bądź wskazanie osoby, która tej odpowiedzi udzieli.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej, dotyczące przedszkoli miejskich w Grajewie
Powiedział, że kryteria i terminy rekrutacji do przedszkoli zawierają się w następujących aktach
prawnych:

 Zarządzeniu Nr 237/16 Burmistrza Miasta Grajewo z dnia 2016-01-29 w sprawie ustalenia
harmonogramu czynności w postępowaniu rekrutacyjnym i postępowaniu uzupełniającym
do  przedszkoli,  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  oraz  do  klas
pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez miasto Grajewo w roku szkolnym
2016/2017;

 Uchwale  Nr  IV/22/15  Rady  Miasta  Grajewo  z  dnia  2015-01-21  w  sprawie  określenia
kryteriów, dokumentów potwierdzających ich spełnianie oraz przyznania liczby punktów
poszczególnym kryteriom obowiązującym na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego
do  przedszkoli  publicznych  i  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  na
terenie miasta Grajewo;

 przepisach ustawy o systemie oświaty.
Dodał,  że  miasto  prowadzi  ciągłą  analizę  zapotrzebowania  na  miejsca  w  przedszkolach.
Kompleksowa kontrola NIK przyniosła dwa zalecenia:

 podjęcie działań w celu zapewnienia od 1 września 2017 r. opieki przedszkolnej wszystkim
dzieciom od 3 do 5 lat;

 zapewnienie rzetelnego nadzoru nad procesem rekrutacji do przedszkoli.
Stwierdził,  że  taki  nadzór  został  już zapewniony.  Odesłał  do protokołów, które są dostępne na
stronie internetowej NIK. Powiedział też, że szkoły i przedszkola są dostosowane na tyle, na ile
możemy sobie pozwolić. Zaznaczył, że będą one remontowane w miarę możliwości budżetowych.
Dodał, że potrzebna jest też budowa nowego przedszkola – czekamy na jakiś program, w którym
będzie można pozyskać środki na ten cel.
Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej, dotyczące e-dziennika w grajewskich szkołach
Powiedział, że decyzję odnośnie e-dziennika pozostawia dyrektorowi szkoły, który podejmuje ją
wspólnie z radą rodziców i radą pedagogiczną.
Odp.  na  pytanie  pana  Tomasza  Babula,  dotyczące  studium  uwarunkowań  zagospodarowania
przestrzennego dla terenu tzw. Alternatyw
Powiedział,  że  plan jest  wykonany,  ale  wstrzymujemy się z  nim,  gdyż obecnie prowadzone są
rozmowy z pewnym inwestorem, który być może kupi ten teren.
Odp. na pytanie pana Kazimierz Podlaskiego, dotyczące promocji i sprzedaży działek w grajewskiej
podstrefie SSSE
Powiedział, że w kwestii sprzedaży działek liczymy na inwestorów zewnętrznych. Przygotowywane
są przetargi, które będzie można ogłaszać po 5 kwietnia. Promocja odbywa się w ramach naszych
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możliwości. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym.
Odp. na pytanie pana Jerzego Fidury, dotyczące wykupu nieruchomości nr 2020 położonej przy ul.
Wojska Polskiego i Spokojnej
Powiedział, że przygotowujemy się do wydania decyzji w ramach ZRID. Nastąpi to na początku
kwietnia.
Odp. na pytanie pana Jerzego Fidury, dotyczące prac związanych z remontem Klubu Hades
O odpowiedź na to pytanie zwrócił się do Dyrektora GCK
Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK
Powiedział,  że dokumentacja na remont Klubu Hades została opracowana w 2013 roku. 7 maja
2013 r. Starostwo Powiatowe w Grajewie zaakceptowało projekt budowlany i udzieliło pozwolenia
na przebudowę i remont budynku, a 4 czerwca 2013 r. został założony dziennik budowy. Zgodnie z
prawem pozwolenie wygasa,  jeśli  w ciągu 3 lat  od jego wydania nie  zostaną rozpoczęte  prace
budowlane.  Termin  ten  mija  na  początku  maja  tego  roku.  Na  początku  roku  zostały  podjęte
działania  –  10  lutego  zostało  wystosowane  zapytanie  ofertowe  na  wykonanie  przyłącza
wodociągowego i posadowienie separatora tłuszczu. Wpłynęły dwie oferty. Wykonane zostanie to
ze środków własnych GCK. Poruszył też kwestię dotacji celowej na windę w budynku GCK. Nasz
projekt jest na 190 miejscu, a dofinansowanie dostanie 50 pierwszych projektów. Odwołaliśmy się
od tego,  jednak szanse na otrzymanie dofinansowania są nikłe.  Zwrócił  się  z  prośbą,  by część
dotacji na windę przeznaczyć na remont Klubu Hades lub GIH.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział, że Klub Hades to bardzo ważny budynek i będziemy szukać środków na jego remont.
Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Wyraził  niezadowolenie  z  powodu  przesunięcia  środków przeznaczonych  na  windę  na  remont
Klubu Hades. Stwierdził, że winda w budynku GCK jest niezbędna.
Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK
Powiedział, że winda jest potrzebna, jednak w jego ocenie uzyskanie dofinansowania na ten projekt
jest nierealne.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany.

ad 14
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo
z działalności  w okresie  międzysesyjnym w zakresie  /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 25
do Protokołu/:

 organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta;
 kontaktu z mieszkańcami Grajewa;
 reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz.

Następnie zwróciła się z  zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii  przedstawionego
sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej
Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym.

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  przyjęła  sprawozdanie  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Grajewo
z działalności w okresie międzysesyjnym – przy 18 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.
Podziękowała Radzie za tę decyzję.

ad 15
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wypełniając porządek posiedzenia,  przyjęciu poddała protokół z XIX Sesji  Rady Miasta,  który
wyłożony  był  w  Biurze  Rady  Miasta,  a  obecnie  znajduje  się  w  sali  obrad.  Przypomniała,
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co  było  przedmiotem obrad  XIX Sesji  /Informacja  stanowi  Załącznik  nr  26  do Protokołu/.
Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści
protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XIX/16  z obrad XIX
zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 24 lutego 2016 roku – bez wprowadzania zmian w jego

treści.
Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XIX/16 z obrad XIX zwyczajnej
Sesji Rady Miasta z dnia 24 lutego 2016 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści – przy 18
głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 16
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”.
Pan Andrzej Mścichowski – Radny Miasta
Zapytał  o  sprawę  mieszkańca  domu  przy  ul.  Piłsudskiego,  który  na  terenie  swojej  posesji  ma
składowisko.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział, że są podjęte wszystkie możliwe działania w tym temacie. Następnie omówił sprawę
windy  w  GCK  i  pozyskiwania  środków  na  ten  cel.  Złożył  podziękowania  wszystkim,  którzy
przyczynili  się  do uzyskania dofinansowania na rewitalizację centrum Grajewa.  Przedstawił  też
przykładowy projekt hali  sportowej,  o który na wczorajszym posiedzeniu Komisji  Rady Miasta
pytali radni. Zaprosił na wycieczkę pt. „Urokliwy Dolny Śląsk” w dniach 26 – 29 maja.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Poinformowała  o  piśmie,  które  Komenda  Powiatowa  Policji  w  Grajewie  wystosowała   do
GDDKiA.  Poinformowała  też  o  zbliżających  się  w  mieście  imprezach,  na  które  zaprosiła
wszystkich.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
W imieniu Wojewody Podlaskiego zaprosił na Obchody Rocznicy Katastrofy pod Smoleńskiem w
Białymstoku – przedstawił szczegóły.
Pan Marcin Stuchła – Radny Miasta
Zapytał o dodatkowe kosze na psie odchody.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział, że na chwilę obecną nie mamy takich koszy. Zapewnił, że podejmiemy działania w tej
kwestii.
Pan Marcin Stuchła – Radny Miasta
Zapytał, kto został kierownikiem GIH. 
Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK
Powiedział, że kierownikiem GIH został pan Krzysztof  Waszkiewicz.
Pan Marcin Stuchła – Radny Miasta
Zapytał, czy zmieniła się liczba osób zatrudnionych w GIH.
Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK
Powiedział, że liczba osób się nie zmieniła. Dodał, że w całym GCK liczba pracowników od 1
stycznia 2016 r. zmalała.
Pan Marcin Stuchła – Radny Miasta
Zapytał, gdzie są oszczędności, które miały być po połączeniu GIH i MDK.
Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK
Powiedział,  że  jest  oszczędność  -między innymi-  na  etacie  kierownika.  Dodał,  że  szczegółowe
informacje może przesłać drogą e-mailową.
Pan Marcin Stuchła – Radny Miasta
Zapytał, jaki koszt miesięczny generuje Gazeta Grajewska.
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Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział, że nie potrafi w tej chwili odpowiedzieć na to pytanie. Dodał, że na takie pytania był
czas w punkcie: Zapytania i interpelacje radnych.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Zapytał, czy byłaby możliwość sprzątnięcia terenu po byłym dworcu PKS.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Twierdząco odpowiedział na powyższe pytanie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Zapytał, czy byłaby możliwość otwarcia popołudniami placu zabaw przy ZSM nr 1.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Odpowiedział, że to pytanie powinno być skierowane do dyrektora ZSM nr 1.
Pani Elżbieta Wąsik – Zastępca dyrektora ZSM nr 1
Powiedziała, że ze względów bezpieczeństwa plac po godzinach pracy szkoły jest zamykany.
Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK w uzupełnieniu do poprzedniej wypowiedzi
Poinformował,  że kierownik GIH będzie zarabiał  o 1000 zł  mniej  niż dotychczasowy dyrektor.
Ponadto na dzień 1 stycznia w GCK było zatrudnionych  26 osób na 22 i 1/8 etatu, od 1 kwietnia
zatrudnione będą 22 osoby i 24 etaty, a docelowo na dzień 1 września zatrudnionych będzie 21
osób i 20 i1/2 etatu.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji, zamknęła ten punkt porządku obrad.

ad 17
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
W związku  z  wyczerpaniem porządku  obrad  o  godz.  20.10 zamknęła  XX Sesję  Rady Miasta
Grajewo,  wypowiadając  następujące  słowa:  „Zamykam  XX  zwyczajną  Sesję  Rady  Miasta
Grajewo”.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokolant

Karol Rutkowski

Przewodnicząca Rady Miasta

 mgr Halina Muryjas-Rząsa

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.

Retransmisja obrad dostępna pod adresem:

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/
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